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Lokaler och lokalbidrag 
 
Våren 2008 gjordes en kartläggning av pensionärsorganisationernas lokalbehov. 
Samtliga PRO-avdelningar och SPF-avdelningar inom området besvarade enkäten. 
Flera av PRO-föreningarna redovisade att de hade lokaler men efterlyste lokalbi-
drag. Andra föreningar redovisade ett stort behov av lokal till överkomliga kostna-
der.  
 
Kartläggningen som gjordes bör utmynna i någon åtgärd. I olika sammanhang 
påpekas vikten av frivilligorganisationernas medverkan för att bidra till ett inne-
hållsrikt och gott socialt liv för de äldre. Pensionärsorganisationerna gör en viktig 
insats genom väntjänst vilket man också erhåller bidrag för. Men man skulle kun-
na erbjuda mer verksamhet för äldre om det fanns lokaler till rimligt pris som fö-
reningarna kunde utnyttja. Vi anser detta vara att främja folkhälsan.  
 
Ett exempel: Gubbängen-Tallkrogens PRO kunde inte ha någon månadsträff i sep-
tember då kyrkan inte kunde tillhandahålla lokal. Träffarna brukar besökas av 90 – 
100 personer och planerad information var om den lokala sjukvårdens organisa-
tion med medverkan av vårdcentralen. Dessutom ett par timmars trevlig samvaro 
med sång och kaffe. Hökarängens PRO drabbades av samma problem. Exemplen 
visar hur sårbar vår situation är. 
 
Pensionärsrådet ser med förhoppning fram emot kommande budgetdiskussioner då 
vi hoppas att frågan om lokaler och lokalbidrag kommer upp till diskussion. Vi 
hänvisar också till vår andra skrivelse om öppna dagverksamheter i de olika delar-
na av stadsdelsnämndens område. 
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